
Elmedin Konaković, 
zastupnik  u  Skupštini Kantona Sarajevo

SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO
n/r Predsjedavajućeg

GRAD   SARAJEVO
n/r Gradonačelnika

OLIMPIJSKI KOMITET BIH
n/r Direktora EYOF-a

PREDMET: Zastupnička  pitanje - zahtjev.

Poštovani,

Pitanje upućujem Gradonačelniku grada Sarajeva, kao i direktoru EYOF-a. 
U medijima se pojavljuju različite informacije o utrošku sredstava za organizaciju EYOF-a.
Posebno su interesantni navodi o izdvojenom milionu KM za zvanično otvaranje i iznosu od 2,5 
miliona za smještaj učesnika (planirano 900.000 KM u finansijskom planu).
Molim Vas da nam hitno dostavite specifikaciju svih troškova, a posebno informacije o otvaranju i 
smještaju učesnika.
Napominjemo da je Kanton Sarajevo institucija, koja je izdvojila najviše sredstava za održavanje 
ovog sportskog događaja.

Obrazloženje:

Ovih dana čitamo kako naša delegacija sama sebi plaća troškove smještaja, pa pitam, da li su 
delegacije u Sarajevu plaćale same troškove?
Da li je agencija koja je organizovala ceremoniju otvaranja imala slična iskustva u svom radu, 
ranije?

 

                                                                                                               Zastupnik 

                                                                                                          Elmedin Konaković

Sarajevo, 26.3.2019.godina


